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Ordizian, 2018ko urtarrilaren 22an, Udaletxe honetako batzar aretoan bildu zen TOKIKO GOBERNU 
BATZORDEA, Ohiko deialdian, eta honako hauek bertaratu ziren:  
 
 
BERTARATUAK:  
 
 
BATZORDEBURUA:  Jose Miguel Santamaría Ezeiza  
 
 
BERTARATUTAKO ZINEGOTZIAK:    
 

Jose Ignacio Iturrioz Gotor EAJ/PNV taldea 
Mila Sukia Galparsoro Ordizia Orain taldea  
Iñaki Dubreuil Churruca Socialistas Vascos-Esukal Sozialistak 

 
Adur Ezenarro Agirre jauna bertan izan da.  EH-BILDU Taldea 
 
BERTARATU EZ ZIREN ZINEGOTZIAK : Jon Ander Caballero Zubelzu  EH-BILDU 
 
IDAZKARIA: 
    Ana Urkizu Kerejeta 
 
EGUNEKO GAIAK 
 
EGUNEKO GAIEN ZERRENDA:  
 
1.- 2018ko urtarrilaren 8an egindako ohiko bilkurako akta onartzea. 
2.- 6.000 €tik gorako fakturak.  
3.- Hainbat txosten eta eskaera. 
 - 6.000 €tik beherako fakturak. 
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PRESAZKO BIDETIK SARTUTAKO GAIAK: 
 
.- Etxebizitza egokiturik ezta menpekotasun baloraziorik ere ez duten pertsona gaixoentzako ostatu 
emate eskaera 
.- Osoko Bilkurako gai-zerrendatik gai bat kendu dela informatzea; izan ere, Aldundiak aldez aurretik 
zirriborroa igortzea nahi du, bere berrikuspenerako. 
 
GALDE-ESKEETAN SARTUTAKO GAIAK. 
 
.- Alkoholemia- eta droga-kontrolak 
.- Tabernen itxiera ordutegien zigor-espedienteak, adin txikikoei alkohola saltzea 
.- Jesus M.Larizen erretiroaren inguruko informazioa 
.- Baztertutako ibilgailuak zaintzeko eta biltzeko eremua 
 
ORDUTEGIA 

 
HASIERA ORDUA:  15:15ean    BUKAERA ORDUA:  16:00etan 
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Lehendakari jaunak eman dio hasiera saioari, gai-zerrendako lehen puntuari helduta:   
1.-2018ko urtarrilaren 8an egindako Ohiko Bilkurako akta onartzea.  

Proposamena 

 
“2018ko urtarrilaren 8an ohiko deialdian egindako Batzordearen akta-zirriborroa onartzea.” 
 
Aho batez onartu da. 

 
 
Jarraian, Lehendakari jaunak  gai-zerrendako hurrengo Puntuaren berri eman du: 
 
2.- 6000 €tik gorako fakturen zerrenda.  
 
.- 9. 66 eta 74 zenbakidun zerrenden berri eman da. 
  

Kopurua, guztira: 118.401,85 
 
Aldeko erabakia hartu da. 

 
3.- Hainbat txosten eta eskaera. 
 
.- 6000 €tik beherako fakturak. 
  
Zerrenda hauen berri eman da: 65, 66, 67, 68, 69, 70, 71, 72, 73 eta 74 
 

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
 
Etxebizitza egokiturik ezta menpekotasun baloraziorik ere ez duten pertsona gaixoentzako ostatu emate 
eskaera 
 
Dubreuil jaunak esan du Filipinak kaleko 13. zenbakidun etxebizitzak baduela igogailua, baina obra 
handia egin behar dela egokitzeko 
 
Ezin da eskaera onartu 

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
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.- Alkate jaunak esan du Osoko Bilkurako gai-zerrendatik puntua kendu dela Aldundiak aldez aurretik 
zirriborroa igortzea nahi duelako, bere berrikuspenerako. 
 

 
 
Jarraian, Lehendakari jaunak  gai-zerrendako hurrengo puntuaren berri eman du: 
 
4.- Gade-eskeak. 
 
Dubreuil jaunak esan du alkoholemia- eta droga-kontrolen inguruko idazki bat sartu duela. 
 
Jakin nahi du ere, nola dauden zigor-espediente hauek: tabernen itxiera ordutegiarenak, adin txikikoei 
alkohola saltzearenak, etab. 
 
Idazkari andereak  erantzun dio.  Bestalde, Sasietako zigor-espedienteen gainean bera egiten ari den 
jarraipenaz informatzen dio. 
 
Idazkari andereak Udaltzaingoko kaboarekin hitz egingo du. 
 

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
 
Dubreuil jaunak Jesus M.Larizen erretiroaren inguruko informazioa eskatzen du. 
 
Alkate jaunak erantzuten dio. 
 
Dubreuil jaunak esan du Lariz jaunaren erretiroaren gestioa eta bere ordezkapena oso txarto kudeatu 
direla. 
 
Iturrioz jaunak esan du ez direla geldirik egon eta gestioak egin dituztela eta egiten ari direla; eta 
Dubreuil jaunari esan dio horren berri baduela gobernu taldean informazio hori eman zaiolako. 
 
Dubreuil jaunak azpimarratu nahi du, nahiz eta egindakoak egin, gestioa era bat txarto kudeatu dela. 
 

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
 
Udaltzaingoaren eskaera: baztertutako ibilgailuak zaintzeko eta biltzeko eremu bat. Dubreuil jaunak 
esan du beharrezkoa dela udaleko lokalen inguruko azterketa bat egitea. 
 

 
 
Gai gehiago ez dagoenez,  Lehendakariak bilera amaitutzat eman du. Behin-behineko idazkari naizen 
honek bilkuraren akta jaso, eta hori egiaztatzen dut. 
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En Ordizia, siendo el día 22 de enero de 2018 se reúne en el Salón de Plenos la JUNTA DE 
GOBIERNO LOCAL en Sesión ordinaria con la asistencia de las siguientes personas:  
 
 
ASISTENTES:  
 
 
PRESIDENTE: José Miguel Santamaría Ezeiza  
 
 
CONCEJALES PRESENTES:   
 

Jose Ignacio Iturrioz Gotor  Grupo EAJ/PNV 
Mila Sukia Galparsoro Grupo Ordizia Orain  
Iñaki Dubreuil Churruca jauna Socialistas Vascos-Euskal Sozialistak 

 
Asiste también el Sr. Adur Ezenarro Agirre de EH-BILDU 
 
CONCEJALES AUSENTES: Jon Ander Caballero Zubelzu  EH-BILDU 
 
SECRETARIA: 
    Ana Urkizu Kerejeta 
 
ASUNTOS TRATADOS 
 
ASUNTOS EN EL ORDEN DEL DÍA:  
 
1.- Aprobación de acta de la sesión ordinaria de fecha 08/01/2018 
2.-  Facturas de importe superior a 6.000 €. 
3.- Informes y solicitudes varias. 
 - Facturas de importe inferior a 6.000 €. 
 
ASUNTOS INCLUIDOS POR VÍA DE URGENCIA: 
 
.- Personas convalecientes que no disponen de vivienda adaptada y sin acceso a ayudas por no tener 
valoración de dependencia. 
.- Se ha retirado del orden del día del pleno el punto sobre aprobación de convenio con KABIA porque  
Diputación quiere que se les pase previamente el borrador para su revisión 
 
ASUNTOS INCLUIDOS EN RUEGOS Y PREGUNTAS: 
 

- Solicitud de información sobre expedientes sancionadores  
- Solicitud de información sobre jubilación de Jesús Mari Lariz 
- Necesidad de espacio para el depósito de vehículos retirados por la P. Municipal 

 
HORARIO 

 
HORA INICIO: 15:15 horas.    HORA FINAL: 16,00 horas. 
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Abierta la sesión por parte del Sr. Presidente se da cuenta del primer punto del Orden del Día:  
 
1.- Aprobación del acta de la sesión de fecha 8 de enero de 2018  

Propuesta 

 
“Aprobar el borrador del acta de la sesión ordinaria de fecha 8 de enero de 2018 ” 
 
Se aprueba por unanimidad. 

 
 
A continuación por parte del Sr. Presidente se da cuenta del siguiente punto 
 
2.-  Relación de facturas de importe superior a 6000 € 
 
.- Se da cuenta de la relación nº:66 y 74 
  

Importe total: 118.401,85 
 
Se dictaminan favorablemente. 
 

 
 
3.- Informes y solicitudes varias. 
 
.- Facturas de importe inferior a 6000 €. 
  

Se da cuenta de los listados nº: 65, 66, 67, 68, 69, 70, 71, 72, 73 y 74 
 
Se da visto bueno a las mismas. 
 

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
 
Solicitud de alojamiento para personas convalecientes que no disponen de vivienda adaptada y sin 
acceso a ayudas por no tener valoración de dependencia. 
 
.- El Sr. Dubreuil dice que la vivienda de Filipinas nº 13 tiene ascensor pero necesita una obra 
importante para adecuarla. 
 
No se puede estimar la solicitud. 
 

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
 
 
.- El Sr. Alcalde da cuenta de que se ha retirado del orden del día del pleno el punto sobre aprobación 
de convenio con KABIA porque  Diputación quiere que se les pase previamente el borrador para su 
revisión. 
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A continuación por parte del Sr. Presidente se da cuenta del siguiente punto 
 
4.- Ruegos y preguntas. 
 
1.- El Sr. Dubreuil dice que ha presentado un escrito solicitando información sobre los controles de 
alcoholemia y drogas que se han realizado así como sobre otros expedientes sancionadores. 
 
La Sra. Secretaria le responde. Además le informa sobre el seguimiento que ella está haciendo sobre 
los expedientes sancionadores de Sasieta. 
 
La Sra. Secretaria comentará con el Jefe de la Policía municipal. 
 

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
 
El Sr. Dubreuil solicita información sobre la jubilación de Jesús M. Lariz. 
 
El Sr. Alcalde le responde. 
 
El Sr. Dubreuil dice que la gestión de la jubilación del Sr. Lariz y el tema de su relevo cara a futuro se 
ha gestionado muy mal. 
 
El Sr. Iturrioz dice que ellos no han estado parados y han hecho y están haciendo gestiones y le dice al 
Sr. Dubreuil que es perfectamente consciente de ello porque él sí le ha informado sobre el tema en el 
equipo de gobierno. 
 
El Sr.Dubreuil dice que a pesar de todo lo que hayan hecho, insiste en que la gestión ha sido nefasta. 
 

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
 
 
Solicitud de la Policía Municipal de un recinto para guarda y depósito de vehículos retirados. El Sr. 
Dubreuuil dice que es preciso realizar un estudio de las necesidades de locales. 
 

 
 
Y no habiendo más asuntos que tratar, el Sr. Presidente levanta la sesión, de la que se extiende la 
presente, de todo lo cual, yo el Secretaria accidental, certifico. 


